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Datum 
 

18 december 2023 

Steller vragen 
 

Arnold Posthuma 

Onderwerp 
 

Woningen Aletta Jacobplantsoen, nummers 36 t/m 90 

 

Aanleiding: Eind december 2021 zijn verschillende woningen in Voorschoten van eigenaar gewisseld. 
Onder meer gingen de woningen aan het Aletta Jacobplantsoen van Woonzorg Nederland naar 
Rijnhart wonen. Tenminste de nummers 36 tot en met 90, maar meer woningen zijn het bezit van de 
corporatie. In het verleden zouden afspraken met de huidige en vorige corporatie zijn gemaakt voor 
het vervangen van de kozijnen en enkel glas. Ook zouden de Rijnhart wonen andere 
isolatiemaatregelen zijn beloofd. Tot op heden is daar nog niets van terecht gekomen. 

De PvdA- fractie heeft daarom de volgende vragen voor het College die we graag schriftelijk 
beantwoord zien: 
 

1. Kan het College nagaan bij Rijnhart wonen op welke termijn de isolatiemaatregelen worden 
toegepast bij de desbetreffende woningen? 

2. Wat is de reden dat de betreffende maatregelen nog niet zijn uitgevoerd? 
3. Hoe vaak heeft het College overleg met Rijnhart Wonen om te spreken over de 

verduurzaming van hun vastgoed in Voorschoten? 
4. Welke instrumenten heeft de gemeente Voorschoten om Rijnhart wonen aan te zetten tot 

duurzaamheidsmaatregelen in de woningvoorraad in Voorschoten? 
5. Hoeveel woningen van Rijnhart Wonen dienen nog verduurzaamd te worden (vervangen 

enkel glas, nieuwe kozijnen, spouwmuurisolatie etc.)?  
6. Welke termijn heeft Rijnhart uitgetrokken om deze woningen allemaal te verduurzamen? 

 
 
 
Toelichting (indien nodig): 
 
 
 


